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Zápis ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Janová, 
konaného dne 21.1. 2015, od 17:00 hodin. 

 
Bod 1. Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva obce Janová bylo zahájeno v 17:00 hodin. Starosta obce konstatoval, že zasedání 
bylo řádně svoláno. Dále konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.  
 
Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu Taťánu Hradovou a Richarda Machalce a zapisovatelem Karla 
Eliáše. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  
Návrh usnesení 47/0115: Zastupitelstvo obce Janová určuje ověřovateli zápisu Taťánu Hradovou a 
Richarda Machalce a zapisovatelem Karla Eliáše. 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 47/0115 bylo schváleno. 
 
Schválení programu: 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Starosta obce navrhl doplnit o bod č. 9 
Směrnice 1/2015 – schvalování účetní uzávěrky Obce Janová 
Návrh usnesení 48/0115: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje zveřejněný program zasedání doplněný o 
bod č. 14. 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 48/0115 bylo schváleno. 
 
Bod 2 – Rozpočtové opatření č.1 
Paní Kotrlová podrobně seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 13. Poté odpověděla 
na dotazy. 
Návrh usnesení 49/0115: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje rozpočtové opatření č. 1. 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 49/0115 bylo schváleno. 
 
Bod 3 – Prodej obecního pozemku. 

Starosta obce uvedl, že paní  Kocurková žádá o odkoupení pozemku ve vlastnictví obce. Uvedl, že 
pozemek je bývalá cesta, která se již jako cesta nepoužívá a část pozemku o kterou má paní 
Kocurková zájem je obklopena pozemky ve vlastnictví manželů Kocurkových. Jan Machalec 
doplnil, že obec tento pozemek nevyužívá. 
Návrh usnesení 50/0115: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje záměr obce prodat část pozemku 
p.č. 2759. 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 50/0115 bylo schváleno. 
 
Bod 4 – Volba členů Výboru pro kulturu a sport 
Daniela Mikulcová navrhla, aby se členy Výboru pro kulturu a sport stali Bronislav Soukup a Richard 
Machalec. Danka Mikulcová uvedla, že nikdo z oslovených občanů neměl zájem být členem tohoto výboru. 
Výbor proto bude tříčlenný.  
Návrh usnesení 51/0115: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje doplnění Výboru pro kulturu a 
sport o Bronislava Soukupa a Richarda Machalce. 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 51/0115 bylo schváleno. 
 
Bod 5 – Vydávání Janovských listů 
Starosta obce seznámil zastupitele se situací z vydáváním Janovských listů. Uvedl, že kopírka, na které se 
tisknou, není již pro jejich tisk vhodná a oprava by byla nákladná. Navrhl využívat pro tisk Janovských 
listů služeb některé z tiskáren, jejichž cenové nabídky zaslal Radomír Dolanský. Zastupitelé tento návrh 
nepodpořili a navrhovali spíše zakoupení černobílé tiskárny, na které by bylo možno tisknout formát A3. 
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Jako důvod uváděli, že zakoupení tiskárny by bylo při dlouhodobém používání levnější. Rozhodnuto bude 
na příštím zasedání ZO. 
  

Bod 6 – Rekonstrukce komunikace 
Starosta obce informoval zastupitele, že by bylo vhodné provést rekonstrukci komunikace tam, kde 
probíhá výkop kanalizace. Uvedl, že je snaha obce požádat o dotaci na rekonstrukci komunikací a zapojit 
se do dotačních titulů, které budou v letošním roce vyhlášeny. První dotační titul na rekonstrukci 
komunikací vyhlásil Zlínský kraj. Byla oslovena firma MSS – projekt, která by zpracovala projektovou 
dokumentaci. Dále uvedl, že v této souvislosti je potřeba schválit některá usnesení. K těmto usnesením 
proběhla diskuze. 
Návrh usnesení 52/0115: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje firmu MSS – projekt s.r.o. na vypracování 
projektu na rekonstrukci komunikací v obci 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 52/0115 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení 53/0115: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje místní program obnovy venkova. 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 53/0115 bylo schváleno. 
 

Návrh usnesení 54/0115: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje zapojení do Podprogramu na podporu 
obnovy venkova PF02-15a vyčleňuje finanční prostředky na spolufinancování tohoto projektu. 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 54/0115 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení 55/0115: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje výběrovou komisi na výběr zhotovitele 
k rekonstrukci komunikací v obci ve složení Karel Eliáš, Jan Machalec a Čestmír Čech. 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 55/0115 bylo schváleno. 
 
Bod 7 – Knihovna 
Starosta obce informoval zastupitele o návštěvě zástupců Masarykovy veřejné knihovny ve Vsetíně, kteří 
doporučili provést některá dílčí opatření k zatraktivnění místní knihovny tak, aby došlo k nárůstu 
především mladších čtenářů. Starosta obce navrhl zvýšit roční příspěvek místní knihovně z 3 tis. Kč na 5 
tis. Kč. Informoval zastupitele o možnosti zapojení do programu, kde by bylo možné získat dotaci na 
rekonstrukci knihovny. Tento dotační titul bývá vyhlašován každoročně. Daniela Mikulcová navrhla zapojit 
se do programu „Celé Česko čte dětem“. 
Návrh usnesení 56/1214: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje zvýšení ročního příspěvku na nákup knih 
na 5000 Kč. 
Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdrželi se 0 
Usnesení č. 56/0115 bylo schváleno. 
 
 

Bod 8 – Směrnice 57/2015 – schvalování účetní uzávěrky Obce Janová 
Starosta obce informoval zastupitele, že je nutné aktualizovat směrnici o schvalování účetní závěrky Obce 
Janová. 
Návrh usnesení 57/2015: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje Směrnici 1/2015 – Schvalování účetní 
závěrky Obce Janová. 
 

Bod 9 Různé 
Starosta obce předložil zastupitelům žádost o finanční příspěvek pro Sdružení pro rozvoj Soláně. Uvedl, že 
žádostí, které obec dostává, vybral jen tu, která je od sdružení, které působí v regionu. Dále uvedl, že 
Sdružení pro rozvoj Soláně se aktivně podílí na rozvoji komunitního a regionálního života. Připravuje 
výstavy, společensko-kulturní pořady, řemeslné dílny, hudební vystoupení apod., přispívá tak ke zvyšování 
návštěvnosti regionu a jeho zviditelnění. Finanční příspěvek by byl použit k propagaci a uchování 
lidových tradic a řemesel. Navrhl přispět částkou 1 000 Kč. 
Návrh usnesení 58/0115: Zastupitelstvo obce Janová schvaluje přispět Sdružení pro rozvoj Soláně 
částkou 1 000 Kč. 
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Výsledek hlasování: Pro 1 (Eliáš), Proti 5 (Richard Machalec, Mikulcová, Halašová, Soukup, Olšák), 
Zdrželi se 3 (Bartík, Hradová, Jan Machalec) 
Usnesení č. 58/0115 nebylo schváleno. 
 
Daniela Mikulcová informovala o konání karnevalu pro děti a plesu pro dospělé. Dále navrhla zajistit 
pronájem zimního stadionu pro občany Janové. Starosta obce tento návrh přivítal a přislíbil zajistit 
pronájem. 
 
 
 
Přílohy zápisu: 
1) Prezenční listina 
2) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 
3) Rozpočtové opatření č. 1 
4) Místní program obnovy venkova 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 23 . 1. 2015 
 
Zapisovatel: Karel Eliáš 
 
Ověřovatelé: Taťána Hradová   ………………………...........  

 
 
 
Richard Machalec         ………………………............  

 
 
 
Starosta:  Ing. Karel Eliáš     ………………………….....…    


